	
 Court of Washington

 华盛顿州法院
For 

对于
	No.
编号

	
 Plaintiff,

 原告，
vs.
诉

 Defendant.

 被告。
	Declaration to not Operate any Motor Vehicle without an Ignition Interlock Device
不操作任何未安装点火联锁装置的机动车辆的声明 
(DCLR)
(DCLR)


I understand that the court ordered me to have an ignition interlock device installed on all motor vehicles I drive, and I agree to that restriction. I understand that I am prohibited from driving any motor vehicle without an ignition interlock device.
我了解法院命令我在我驾驶的所有机动车辆上安装点火联锁装置，并且我同意该限制。我了解我不得驾驶任何未安装点火联锁装置的机动车辆。 
I will not drive any motor vehicle without an ignition interlock device while the restriction ordered by the court is in effect.
在法院命令的限制生效期间，我不会驾驶任何未安装点火联锁装置的机动车辆。
I declare, under penalty of perjury under the laws of the State of Washington that this statement is true and correct.
本人郑重声明，此陈述属实且正确。若有不实之词，愿依照华盛顿州法律而接受伪证罪处罚。
Signed at __________________________ (city/state) on _______________ (date).
签署于 
（城市/州）
（日期）。
Signature 

签名
Printed Name 

请工整填写姓名
	WARNING! Failure to comply with an order for ignition interlock device in this case number could result in being found in contempt of court and/or being charged with a gross misdemeanor and punished accordingly.  RCW 10.21.055.
警告！未能遵守本案中关于点火联锁装置的命令可能会导致被判藐视法庭和/或被指控犯有严重轻罪并受到相应惩罚。RCW 10.21.055。
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